Dear Leaders,
Please announce the message below to all members.
On Sunday morning April 22, the Spring Convention 2007 will offer an intensive and helpful “Competent Leadership Workshop,” which is designed for you to share and learn “service leadership” and "how to be a good service leader.” 
Please accept a cordial invitation from Ron Chen, the workshop master, to join this enjoyable educational activity. 
To be one of presenters: Take this rare and significant opportunity to share your leadership experience with other Toastmasters members by presenting a workshop from “The Successful Club Series” or “The Leadership Excellence Series”.
To get award credit: Complete one of the required workshops for the Competent Leader Award (old system)…and more.
To be a participant: To observe and witness the performance from experienced proficient members. 
To benefit and learn: Gain a better understanding of leadership and be encouraged to be a good service leader …and more.
We look forward to your enthusiastic participation, which will make this superb workshop highly successful.
The preliminary agenda is attached for your reference, so you can register in advance. If you would like to be a presenter, please register by March 2. For further arrangement or participation please register by March 16, as there is limited seating capacity in the workshop room.
Again, I sincerely invite and welcome you to join us for this special workshop to learn more about leadership.
親愛的領導幹部，

請週知所有會員下述重要信息。 
4月22日星期日早上， 2007春季大會，將舉辦一場 ”Competent Leadership Workshop” 中級領導員研習會， 特別設計的，讓你來分享並且學習 ”服務領導的特質” 和 “怎樣成為一位好的服務領導人”。

請接受我誠摯的邀請，踴躍參與這項令人愉快的教育活動。 
擔任演講者︰ 保握這次稀有的機會，透過主持 ”成功會務系列” 或 ”傑出領導系列” 課程來分享你的領導經驗，並同時完成一次中級領導員(舊系統) 的課程，並取得認證積分。

參加研習會者︰ 觀察與領受 那些精通有經驗會員的優異表現； 獲得對 “領導” 更好的理解，藉以鼓勵自己成為一位好的服務領導人。 
你熱心的參與，肯定是研習會非常成功的最好保證。 
初步議程附上，供你參考，方便你提前登記。 如果你想擔任之一演講者，請在3月2日以前登記，俾作更進一步安排  或  參與研習會者，請在3月16日以前登記，俾在有限座位上做保留。 

這裡，我再次真誠邀請並且歡迎各位，一起參加這場 ”Competent Leadership Workshop” 中級領導員研習會。

Ron Chen 陳聰榮

B: 02-2698-3434
H: 02-2822-5510 

M: 0939-853-869
E: ronchen2@ms36.hinet.net  
